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Zápisnica zo zasadania OZ zo dňa 17.05. 2023 

 

Prítomní poslanci: 5 

Neprítomní: 2 

Ostatní: podľa prez. listiny (príloha) 

 

Rokovanie: 

 

Predsedajúci Rastislav Hollý – zástupca starostu obce privítal o 18.15 hod. poslancov. 

Skonštatoval, že prítomných poslancov je nadpolovičná väčšina, obecné zastupiteľstvo je 

spôsobilé rokovať a uznášať sa. 

 

Predsedajúci určil za zapisovateľku Zuzanu Michalcovú, overovatelia zápisnice: PhDr. Zdenka 

Klincová  a Rastislav Gabaj 

 

Zástupca starostu obce predniesol program rokovania   

Program (podľa pozvánky): 

 

1. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

2. Schválenie programu. 

3. Kontrola uznesení. 

4. Plán kontrolnej činnosti HK obce Fačkov na II. polrok 2023. 

5. Zámer zámeny pozemkov obce Fačkov s doplatkom z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa a vypracovanie zámennej zmluvy. 

6. VZN č. 1/2023 O udržiavaní čistoty verejných priestranstiev, 

komunikácií, chodníkov, zelene, ochrane životného prostredia 

a určenie verejných priestranstiev na území obce Fačkov.     

7. Schvaľovanie použitia rezervného fondu. 

8. Rozpočtové opatrenia. 

9. Žiadosť o udelenie súhlasu s umiestnením rozvodov nad povrchom 

zemským. 

10. Rôzne  

11. Diskusia. 
12. Záver.  

Predsedajúci navrhol vypustenie bodu č.2.  Kontrola plnenia uznesení, z dôvodu neprítomnosti HKO 

a starostu obce. 

K programu ani jeho zmene nemal nikto pripomienky a tak poslanci program jednohlasne 

schválili  

 

Návrh uznesenia OZ: 

OZ schvaľuje program rokovania OZ 

Hlasovanie: 

ZA: 5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ing.Pavol Záň 

Ing. Marek Vríčan 

PhDr.Zdenka 

Klincová 

       Rastislav Gabaj 

       Rastislav Hollý 

  

 

Uznesenie BOLO schválené. 
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3. Plán kontrolnej činnosti HKO Fačkov na II. polrok 

 

Z dôvodu ospravedlnenej neprítomnosti HKO predniesol Plán kontrolnej činnosti na II. polrok 

predsedajúci Rastislav Hollý. Poslanci k tomu nemali žiadne výhrady. Po krátkej diskusii dal 

predsedajúci hlasovať. 

Návrh uznesenia OZ: 

OZ schvaľuje Plán kontrolnej činnosti HKO Fačkov na II. polrok 

Hlasovanie: 

ZA: 5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ing.Pavol Záň 

Ing. Marek Vríčan 

PhDr.Zdenka 

Klincová 

       Rastislav Gabaj 

       Rastislav Hollý 

         

 

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

 

4. Zámer zámeny pozemkov obce Fačkov s doplatkom z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

a vypracovanie zámennej zmluvy 

 

Predsedajúci oboznámil poslancov s obsahom zámeru. Prostredníctvom telefonického 

dohovoru sa k bodu vyjadril aj starosta obce. Nakoľko poslanci boli s týmto zámerom 

oboznámení na predchádzajúcich zasadnutiach , jednohlasne súhlasili a predsedajúci dal 

hlasovať. 

  

Návrh uznesenia OZ: 

OZ schvaľuje Zámer zámeny pozemkov obce Fačkov s doplatkom z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa a vypracovanie zámennej zmluvy. 

 

Hlasovanie: 

ZA: 5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ing.Pavol Záň 

Ing. Marek Vríčan 

PhDr.Zdenka 

Klincová 

       Rastislav Gabaj 

       Rastislav Hollý 

       

 

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

  

5. VZN č. 1/2023 o udržiavaní čistoty verejných priestranstiev, komunikácii, chodníkov, 

zelene , ochrane životného prostredia a určenie verejných priestranstiev na území obce 

Fačkov    

 

Predsedajúci predniesol poslancom návrh VZN č.1/2023 o udržiavaní čistoty verejných 

priestranstiev, komunikácii, chodníkov, zelene, ochrane životného prostredia a určenie 

verejných priestranstiev na území obce Fačkov. Podotkol jeho potrebu schválenia , z dôvodu 

príspevku z Miestnej akčnej skupiny ( MAS) na chodník na cintorín. Po krátkej diskusii 

poslanci s návrhom VZN č. 1 súhlasili. 

 

 



Strana 3 z 5 

 

Návrh uznesenia OZ: 

OZ prijíma VZN č. 1/2023 o udržiavaní čistoty verejných priestranstiev, komunikácii 

chodníkov, zelene , ochrane životného prostredia a určenie verejných priestranstiev na 

území obce Fačkov    

 

Hlasovanie: 

ZA: 5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ing.Pavol Záň 

Ing. Marek Vríčan 

PhDr.Zdenka 

Klincová 

       Rastislav Gabaj 

       Rastislav Hollý 

        

 

  

 

 Uznesenie BOLO prijaté. 

 

6. Schvaľovanie použitia rezervného fondu 

 

Predsedajúci informoval poslancov o použití rezervného fondu a to na : 

- Spolufinancovanie projektu ,, Zníženie energetickej náročnosti – OcÚ a KD“ vo výške 

17 183,94 € 

- Projektovú dokumentáciu : Obnova a zlepšenie energetickej hospodárnosti budovy 

školskej jedálne, Fačkov – 5 300€ 

- Projektovú dokumentáciu : Rekonštrukcia miestnej komunikácie v k.ú. Fačkov za 

základnou školou vo výške 1791,65 € 

- Realizácia projektu : Rekonštrukcia miestnej komunikácie v k.ú. Fačkov za základnou 

školou vo výške 63 599,54 € 

K tomuto bodu sa vyjadril aj starosta  prostredníctvom telefonického dohovoru. Po krátkej 

diskusii dal predsedajúci hlasovať. 

  

Návrh uznesenia OZ: 

OZ schvaľuje  použitie rezervného fondu 

- Spolufinancovanie projektu ,, Zníženie energetickej náročnosti – OcÚ a KD“ vo 

výške 17 183,94 € 

- Projektovú dokumentáciu : Obnova a zlepšenie energetickej hospodárnosti 

budovy školskej jedálne, Fačkov – 5 300€ 

- Projektovú dokumentáciu : Rekonštrukcia miestnej komunikácie v k.ú. Fačkov 

za základnou školou vo výške 1791,65 € 

- Realizácia projektu : Rekonštrukcia miestnej komunikácie v k.ú. Fačkov za 

základnou školou vo výške 63 599,54 € 

  

 

Hlasovanie: 

ZA: 5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ing.Pavol Záň 

Ing. Marek Vríčan 

PhDr.Zdenka 

Klincová 

       Rastislav Gabaj 

       Rastislav Hollý 

        

 

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

7. Rozpočtové opatrenia 

 

Predsedajúci  informoval poslancov o Rozpočtových opatreniach č. 6,7/2023, ktoré tvoria 

prílohu zápisnice. Po kratšej diskusii dal predsedajúci hlasovať. 
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Návrh uznesenia OZ:  

 

OZ berie na vedomie Rozpočtové opatrenie č. 6/2023 

 

 

OZ schvaľuje Rozpočtové opatrenie č. 7/2023 

 

Hlasovanie: 

ZA: 5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ing.Pavol Záň 

Ing. Marek Vríčan 

PhDr.Zdenka 

Klincová 

       Rastislav Gabaj 

       Rastislav Hollý 

       

 

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

 

 

8. Žiadosť o udelenie súhlasu s umiestnením rozvodov nad povrchom zemským 
 

Predsedajúci spolu so starostom obce predstavil  poslancom záujem spoločnosti Kinet, s.r.o. , 

ktorá spolupracuje so spoločnosťou Stredoslovenská distribučná, a.s. o vybudovanie optickej 

siete v našej obci , ktorá bude realizovaná nad povrchom zeme. Uviedli viacero výhod, nielen 

pre občanov, ale aj pre samotnú obec. Po dlhšej diskusii dal prednášajúci hlasovať. 

 

Návrh uznesenia:  

Obec Fačkov v zmysle s § 4 ods. 5 písm. e) vyhlášky Ministerstva životného prostredia č. 

532/2002 Z.z., ktorou sa ustanovujú podrobnosti o všeobecných technických 

požiadavkách na výstavbu  a o všeobecných technických požiadavkách na stavby užívané 

osobami s obmedzenou schopnosťou pohybu a orientácie, udeľuje spoločnosti Kinet s.r.o. 

so sídlom: 201, Diviaky nad Nitricou 972 25, IČO: 36 668 940 súhlas s umiestnením 

optickej siete- domových optických prípojok, v zastavanom území obce Fačkov nad 

povrchom zeme   

ZA: 5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ing.Pavol Záň 

Ing. Marek Vríčan 

PhDr.Zdenka 

Klincová 

       Rastislav Gabaj 

       Rastislav Hollý 

        

 

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

 

9. Rôzne   

 

 

Starosta oboznámil prostredníctvom telefonického dohovoru poslancov o podaných 

žiadostiach na:  

-  VÚC-  vojnové hroby, úprava verejného priestoru v obci 

-   Nadácia Pontis – detský domček, fitnes stroj  

Informoval ich aj o osadení fitnes strojov v detskom ihrisku.  
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Požiadal predsedu kultúrnej komisie Rastislava Gabaja o prípravu kultúrnej akcie- Jánska 

vatra 

 M. Vríčan –  požiadal starostu  o osvetu vo forme letákov, článkov, plagátov a označení 

na separovanie odpadu. Po dlhšej diskusií poslanci poverili starostu s prípravou letákov a 

osvety na separovanie odpadu. 

- Taktiež starosta navrhol zabezpečiť 4x do roka kontajner na stavebný odpad 

- Informoval ich tiež , že výmena prístrešku pre turistov sa posunie cca. o mesiac 

 

10. Diskusia 

 

Do diskusie sa nikto neprihlásil. 

 

 

11. Záver 

 

 

Predsedajúci  poďakoval prítomným za účasť – OZ ukončené o 19.20  hod.  

 

Overovatelia zápisnice:  PhDr. Zdenka Klincová  

                                        Rastislav Gabaj 

                                        

                                        

 

                                                                                                     v.r. Rastislav Hollý 

                                                                                                    zástupca starostu obce 

 

 

Zapisovateľka: Zuzana Michalcová   

 

 


